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Protokół Nr XXIV / 20 

z XXIV sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 24 lipca 2020 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Ropczycach – p. Grzegorz Bielatowicz. 

 

Czas trwania sesji: ok. 14.10 – 16.00.  

Sesja przeprowadzona z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość - zdalny 

tryb obradowania. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – Otworzył 24 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

Powitał uczestników sesji oraz oglądających transmisję sesji rady miejskiej.  

Zarządził sprawdzenie kworum. Następnie powiedział, że zostanie wywołane połączenie  

z każdym radnym, aby potwierdził swoją obecność na dzisiejszej sesji stwierdzeniem – 

potwierdzam udział w sesji. Poinformował, że radni: Dariusz Herbut, Józef Misiura, Mateusz 

Raś, Dariusz Skórski zgłaszali nieobecność na sesji. Stwierdził, że 17 radnych potwierdziło 

obecność na ogólną liczbę 21 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że obrady Rady Miejskiej w Ropczycach są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej urzędu gminy. 

Uczestnicząc w sesji rady miejskiej wyrażacie państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie 

swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych tzw. RODO. 

 

2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek  

w sprawie zmian do porządku obrad dotyczący autopoprawki do projektu 4.15. Poprosił pana 

burmistrza o jej przedstawienie. 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak - chciałbym podziękować za zgodę na posiedzenie 

sesji rady miejskiej w wakacje, co prawda mówiliśmy w czerwcu, że na wakacjach 

przewidujemy planowo tylko jedną sesję pod koniec sierpnia. Niestety jak to zwykle bywa czas 

niesie niespodziewane zmiany i z uwagi na dwa pierwsze w porządku obrad projekty uchwał 

rady, jak również kolejne dwa projekty dotyczące oświaty, które muszą być, aby weszły w życie 

z dniem 1 września tego roku opublikowane w dzienniku urzędowym sesja sierpniowa byłaby 

zbyt późna i to jest główne uzasadnienie, że prosiłem pana przewodniczącego o posiedzenie 

Wysokiej Rady w dniu dzisiejszym. Proszę o zgodę na autopoprawkę do projektu zmian 

budżetowych czyli projekt uchwały 4.15, dotyczy to wprowadzenia dochodów do naszego 
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budżetu z FOGR-u 70 000 zł z hakiem. Jesteśmy już po przetargu na drogi, które są 

przewidziane do przebudowy, są to dwie drogi w Niedźwiadzie w przysiółku Polska i wniesione 

są w tej autopoprawce konkretne kwoty, które wynikają z tegoż przetargu. Jest też 

autopoprawka w zmianach budżetowych w tym samym projekcie, która dotyczy zmiany nazwy 

zadania dotychczasowego przyjętego już przez Wysoką Radę Projektowanie wodociągu  

w Niedźwiadzie Górnej na zadanie Projektowanie i budowa wodociągu w Niedźwiadzie 

Górnej, w związku z tym tam też pewne zmiany w przyszłym roku finansowe. Ostatnia 

poprawka w tej samej uchwale jest nieznacząca ale też istotna. Mamy umowę z Powiatowym 

Urzędem Pracy na szkolenie z Krajowego Funduszu Szkoleniowego i po ustaleniach 

dotyczących kosztów nie zgadza się nam rachunek o 20 groszy, stąd ta autopoprawka ma 

doprowadzić do porządku finansowego. Bardzo proszę o zgodę na wprowadzenie 

autopoprawek.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są inne propozycje zmian do porządku obrad. Nie zgłoszono. 

Zaproponowana zmiana do porządku obrad tj. wprowadzenie autopoprawki do projektu 4.15 

została przyjęta przy: za – 17, przeciw - 0, wstrzymujących  się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad dzisiejszej sesji został ustalony. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z 23 sesji Rady Miejskiej.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:  

1) w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Kańczuga pomocy finansowej na usuwanie skutków 

powodzi  

2) w sprawie udzielenia Gminie Skołyszyn pomocy finansowej na usuwanie skutków powodzi 

3) w sprawie: ograniczenia na terenie osiedla Śródmieście w Ropczycach godzin nocnej 

sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży  

4) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Ropczyce  i Gminą 

Dębica w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków  

5) w sprawie: zaliczenia drogi położonej w Lubzinie i Brzezówce do kategorii dróg gminnych 

publicznych  

6) w sprawie zawieszenia realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej pn."Program 

szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Ropczyce powyżej 65. 

roku życia na lata 2018-2021"  

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty dla RCSiR w Ropczycach, działka 

1922/16 w Ropczycach  

8) w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, mieszkaniowej oraz komunikacji  

w Ropczycach  

9) w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Ropczycach, działka 1219/2, 

1218/4  
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10) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ropczyce na rok szkolny 

2020/2021  

11) w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę 

Ropczyce  

12) w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze 

specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Ropczyce  

13) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/212/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 29 maja 

2020 r. w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Ropczyce kredytu długoterminowego  

14) w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 

2021 rok  

15) w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok.  

5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych - cz. I.  

6. Sprawy różne.  

7. Zamknięcie sesji 

 

3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu z 23 sesji Rady Miejskiej w Ropczycach 

uwag nie było. 

Protokół z 23 sesji został przyjęty, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wystąpienia radnych w imieniu klubów radnych mają 

pierwszeństwo przed innymi radnymi. 

 

4.1 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Kańczuga pomocy 

finansowej na usuwanie skutków powodzi – Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak. 

Jak wcześniej wspomniałem dwie pierwsze uchwały dotyczą udzielenia naszej pomocy innym 

samorządom. Zdecydowaliśmy się przedłożyć Wysokiej Radzie projekt uchwały, który zmierza 

do udzielenia pomocy finansowej miastu i gminie Kańczuga oraz gminie Skołyszyn po 10 000 

zł jako środki, które mają im pomóc na przeciwdziałanie, usuwanie skutków powodzi. Wszyscy 

wiemy, że w okresie ostatnich dwóch miesięcy miały miejsce na terenie Podkarpacia dość 

ulewne deszcze, które w swoich skutkach wyrządziły wiele strat w infrastrukturze wielu miast, 

gmin. My jako Ropczyce mamy w pamięci lata 2009, 2010, kiedy podobne deszcze ulewne, 

oberwania chmur, wylewy rzeki Wielopolki i dopływów spowodowały tak znaczące straty  

w majątku naszej gminy, na szczęście nie było strat jeżeli chodzi o życie naszych mieszkańców. 

Dzisiaj chcemy odwdzięczyć się i pomóc tym samorządom, które o taką pomoc publicznie 

poprosiły, zaapelowały. Jestem po rozmowie z przedstawicielami tych dwóch gmin czyli miasta 

i gminy Kańczuga i gminy Skołyszyn, mam przed sobą ich informację dotyczącą strat, które 

ponieśli, które zostały zinwentaryzowane i ogólną prośbę o wszelką pomoc bo pomoc 
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finansowa rządu i wielu innych samorządów pozwoli im szybciej przywrócić niezbędną 

infrastrukturę do korzystania przez mieszkańców. To był powód w związku z którym 

przedkładam Wysokiej Radzie pierwszy projekt 4.1 w którym zakładam, że kwotą 10 000 zł 

udzielimy pomocy finansowej miastu i gminie Kańczuga. Miasto to znajduje się w Powiecie 

Przeworskim, stosowne uregulowania zostaną ujęte w obowiązującej nas umowie, jeżeli 

Wysoka Rada taką wolę wyrazi.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Kańczuga 

pomocy finansowej na usuwanie skutków powodzi, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.2 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Skołyszyn pomocy 

finansowej na usuwanie skutków powodzi - Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak. 

W projekcie proponujemy pomoc finansową na usuwanie skutków powodzi tegorocznej dla 

gminy Skołyszyn w kwocie 10 000 zł, zasady wykorzystania tej kwoty regulowałaby stosowna 

umowa pomiędzy gminami. Gmina Skołyszyn jest w Powiecie Jasielskim. W tej gminie 

uczestniczyła jedna z naszych jednostek ochotniczej straży pożarnej pomagając w tak trudnym 

okresie. Rozmawiałem z przedstawicielami tej gminy, pan wójt gminy Skołyszyn napisał do 

nas pismo informując ogólnie i w szczegółach o stratach poniesionych w czasie tych nawałnic 

z prośbą o ewentualną możliwą pomoc. Emocjonalne podejście mamy do tej gminy bo wszyscy 

znamy księdza dyrektora Stanisława Słowika, który z tej gminy pochodzi i nasz ksiądz 

proboszcz dr Stanisław Mazur też jest mieszkańcem tej gminy, dodatkowo sympatyzując 

chcemy do tej gminy skierować naszą skromną pomoc. Bardzo o nią proszę.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie udzielenia Gminie Skołyszyn pomocy 

finansowej na usuwanie skutków powodzi, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się - 0. 

 

4.3 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: ograniczenia na terenie osiedla Śródmieście 

w Ropczycach godzin nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

poza miejscem sprzedaży – Inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich – p. Małgorzata 

Bykowska. 

Projekt uchwały dotyczy wprowadzenia ograniczenia godzin nocnej sprzedaży napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na terenie osiedla 

Śródmieście w Ropczycach. Proponowany projekt przewiduje zakaz prowadzenia sprzedaży 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży w godzinach od 

22.00 do 6.00 rano. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez zarząd  

i przewodniczącego osiedla Śródmieście. Proponowany projekt ma na celu zapewnienie 

bezpieczeństwa, porządku i przestrzegania ciszy nocnej na omawianym terenie, co zmierza też 

do ograniczenia spożycia alkoholu w tym rejonie. 
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Radny p. Jan Rydzik – mam pytanie, ile punktów sprzedaży alkoholu w osiedlu Śródmieście 

będzie ograniczonych w tym, czy tylko jeden czy kilka jest takich punktów. Bardzo dobrze, że 

takie ograniczenie będzie. 

 

Inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich – p. Małgorzata Bykowska – jest kilka takich 

punktów, czyli wszystkie można powiedzieć sklepy, które sprzedają alkohol. 

 

Radny p. Andrzej Rachwał – też uważam, jako przewodniczący komisji zdrowia, ładu  

i porządku publicznego, że ta uchwała jest słuszna ze względu na wiele skarg, przede wszystkim 

od mieszkańców Śródmieścia, którzy mieszkają na blokach nad Groszkiem. Bardzo często 

narzekają, że do godzin rannych w zasadzie bo nawet do 3.00-4.00 w nocy młodzież tam 

przebywająca spożywa alkohol w centrum. Jeżeli ograniczymy tak jak dawniej to było, w tym 

momencie jeżeli ograniczymy sprzedaż sklepów, które są w obrębie a jest ich kilka na wszystko 

nie mamy wpływu bo dalej zostają CPN-y ale przynajmniej sklepy w centrum będą 

ograniczone. Jak najbardziej słuszna uchwała. 

 

Radny p. Arkadiusz Kutkowski – też jestem za tym, aby ograniczyć zakup alkoholu ale 

proponowałbym taką poprawkę, aby nie dyskryminować tylko samego osiedla Śródmieście ale 

rozszerzyć ten zapis albo na całe miasto Ropczyce albo na gminę łącznie.  

 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak – nie mogę przedłożyć takiej autopoprawki  

i prosiłbym, aby nie próbować przegłosowywać takiego wniosku dlatego, że ustawa  

o utrzymaniu trzeźwości mówi wyraźnie, że przed podjęciem takiej uchwały ograniczającej 

przez Wysoką Radę niezbędna jest konsultacja i opinia jednostek pomocniczych a więc 

wszystkich jednostek organizacyjnych naszej gminy, gdyby chcieć wprowadzić tą uchwałę na 

teren całej gminy albo pozostałych jednostek w postaci zarządów osiedli, gdyby rozszerzyć to 

na całe miasto. Zatem dzisiaj prawnie Wysoka Rado możecie głosować tylko nad tym 

projektem, który ma opinię pozytywną osiedla Śródmieście.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie: ograniczenia na terenie osiedla 

Śródmieście w Ropczycach godzin nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia poza miejscem sprzedaży, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się 

- 0. 

 

4.4 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ropczyce i Gminą Dębica w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków – Zastępca Burmistrza Ropczyc – p. Marek Misiura. 

Przedstawiam państwu projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ropczyce i Gminą Dębica w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków. Proponowany projekt uchwały dotyczy przyjęcia 

porozumienia międzygminnego, które reguluje kwestie związane z powierzeniem zadań 

własnych gmin dotyczących świadczenia usług w zakresie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 
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w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków na terenach przyległych pomiędzy gminą 

Ropczyce i gminą wiejską Dębica. W porozumieniu zostały wyznaczone obszary na terenie 

gmin Ropczyce i Dębica w miejscowościach Zawada, Lubzina i Paszczyna na terenie których 

są świadczone usługi związane z dostawą wody i odprowadzaniem ścieków przez 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych spółka z o.o. w Ropczycach oraz Gminny Zakład 

Wodociągów i kanalizacji w Brzeźnicy. Obszary objęte porozumieniem to miejscowość 

Paszczyna w Gminie Dębica i przedstawiono to w załączniku graficznym nr 1a do 

porozumienia, następnie miejscowość Zawada w gminie Dębica w załączniku graficznym nr 

1b przedstawiono ten obszar, miejscowość Lubzina w gminie Ropczyce i ten obszar 

przedstawiono w załączniku graficznym nr 2a do porozumienia i również miejscowość Lubzina 

obszar wyznaczony na terenie tej miejscowości przedstawiono w załączniku nr 2b do 

porozumienia. Porozumienie reguluje tak naprawdę obecnie funkcjonujące relacje pomiędzy 

oboma gminami. Tożsame porozumienie gmina Dębica przyjęła na ostatniej sesji. Bardzo 

proszę o przyjęcie tej uchwały, jak państwo radni przyjmiecie to porozumienie przygotujemy  

i podpiszemy wspólnie z gminą Dębica.  

 

Radny p. Kazimierz Mądro – czy na tym etapie, w tej chwili połączenia wodociągowo- 

kanalizacyjne już działają. Czy to będą nowe instalacje czy już działające. 

 

Zastępca Burmistrza Ropczyc – p. Marek Misiura – załączniki do porozumienia regulują 

obecnie funkcjonujące połączenia ale też tam przedstawiliśmy nowe. Przed ustaleniem 

ostatecznej treści tego porozumienia odbyło się spotkanie pomiędzy przedstawicielami obu 

gmin, wspólnie z przedstawicielami obu spółek wodociągowych i te relacje, te obszary zostały 

wyznaczone właśnie podczas tego spotkania.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ropczyce i Gminą Dębica w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków, przy: za –  17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się 

- 0. 

 

4.5 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: zaliczenia drogi położonej w Lubzinie  

i Brzezówce do kategorii dróg gminnych publicznych - Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska, Dróg i Gospodarki Mieszkaniowej – p. Arkadiusz Bęben. 

Projekt uchwały dotyczy zaliczenia drogi położonej w Lubzinie i Brzezówce do kategorii dróg 

gminnych publicznych. Do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym, niezaliczone 

do innych kategorii a stanowiących uzupełnienie sieci służących miejscowym potrzebom. 

Uznanie drogi jako drogi gminnej stwarza możliwości prawne korzystania z przepisów ustawy 

o drogach publicznych, jak również daje duże możliwości  do korzystania ze środków budżetu 

państwowego czy środków unijnych przeznaczonych na ich modernizację. Chodzi o to, że 

droga o której mówimy jest częściowo asfaltowa, częściowo ma nawierzchnię kamienistą. Żeby 

można ją było w przyszłości zmodernizować lub pozyskać środki na modernizację musi należeć 

do kategorii dróg publicznych. Zarząd Powiatu Ropczycko-Sędziszowskiego uchwałą z dnia 
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23.06.2020 r. pozytywnie zaopiniował zaliczenie do kategorii dróg gminnych publicznych 

drogę gminną w miejscowości Lubzina, którą stanowią działki o nr ewidencyjnym 277 i 633 

oraz działka o numerze ewidencyjnym 69 położona w Brzezówce.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie: zaliczenia drogi położonej w Lubzinie  

i Brzezówce do kategorii dróg gminnych publicznych, przy: za –  17 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.6 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zawieszenia realizacji i finansowania programu 

polityki zdrowotnej pn."Program szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla 

mieszkańców Gminy Ropczyce powyżej 65. roku życia na lata 2018-2021" – Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Iwona Kozubowska. 

Projekt uchwały dotyczy zawieszenia realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej 

pn."Program szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Ropczyce 

powyżej 65. roku życia na lata 2018-2021". Zgodnie z art. 48ab ustawy o świadczeniach opieki 

zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, w przypadku braku możliwości 

finansowania lub ograniczenia środków finansowych na realizację programu polityki 

zdrowotnej podmiot, który go opracował, wdrożył, realizuje i finansuje może zawiesić,  

w całości lub w części, realizację i finansowanie tego programu, jednak nie dłużej niż na okres 

2 lat. Obecnie z uwagi na występujące okoliczności faktyczne, obecną sytuację finansową 

samorządu wydatek nie jest ujęty w planie finansowym na 2020 rok, tym samym brak jest 

możliwości kontynuacji bieżącej realizacji Programu. Program szczepień profilaktycznych 

dotychczas przez ostatnie 2 lata był realizowany zgodnie z podjętymi założeniami. W 2018 

roku zostało zaszczepionych 730 osób, natomiast w 2019 roku nastąpił spadek liczby osób 

zaszczepionych. Zaszczepionych zostało wówczas 364 osoby. Spadek zainteresowania 

programem wynika między innymi z faktu, iż w ubiegłym roku szczepionka zastała wpisana na 

listę leków refundowanych z 50% zniżką dla osób powyżej 65 roku życia. Czyli osoba powyżej 

65 roku życia mogła otrzymać receptę od swojego lekarza rodzinnego z 50% zniżką i wykupić 

tą szczepionkę za ok. 22 zł. Natomiast dla samorządów w ubiegłym roku był to koszt 45 zł. Na 

ten rok trzeba wziąć pod uwagę, że szacunkowy koszt szczepienia z uwagi na konieczność 

zachowania wymogów sanitarnych i zachowania środków higieny osobistej byłby znacznie 

wyższy. 

 

Radny p. Jan Rydzik – chciałam zapytać czy od 2 lat jest spadek faktyczny i brak 

zainteresowania tych co chcą być zaszczepieni po 65 roku życia, czy to są tylko sprawy 

finansowe, czy to jest związane też z wirusem COVID-19. Czy finansowanie jest bardzo 

uciążliwe dla gminy w tej sytuacji, czy małe zainteresowanie faktycznie jest. 

 

Radny p. Arkadiusz Kutkowski – o ile dobrze usłyszałem 345 osób było w poprzednim roku, 

ok. 40 zł za osobę to jest 13 800 zł. Czy naprawdę gminy nie stać na to, żeby takie koszty 
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ponieść a w ślad za tym uzyskać informację, podejście do osób starszych, że dbamy o nich, że 

zależy nam na tym, żeby było zabezpieczenie zdrowotne bardziej popularne.  

 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak – gdy w tamtym roku w grudniu podejmowaliśmy 

decyzję o uchwaleniu budżetu nie ukrywam, że kilkanaście punktów wydatkowych zostało 

zdjęte z projektu budżetu do uchwalenia budżetu z przyczyn finansowych, ekonomicznych 

polegających na tym, że dwa miesiące wcześniej w październiku sejm podjął decyzję dotyczącą 

obniżenia podatku PIT i zwolnienia określonych ośmiu roczników z PIT-u w efekcie czego 

wszystkie gminy utraciły bardzo znaczące dochody. Jeżeli chodzi o naszą gminę ten ubytek 

został wyliczony corocznie przez ministerstwo finansów na kwotę 4 200 000 zł. W kontekście 

tego zdjęliśmy kilkanaście punktów wydatkowych uchwalając budżet. W roku ubiegłym ten 

znaczący spadek o którym przed chwilą pani kierownik gminnego ośrodka pomocy społecznej 

nas informowała wynikał również z tego, że nasze starsze osoby w wieku powyżej 65 lat a jest 

ich na terenie gminy ponad 4 000 uczestnicząc w spotkaniach ze swoimi lekarzami rodzinnymi 

widocznie korzystało z 50% zniżki na szczepionkę nie narażając gminy na dwukrotny koszt. 

Jeżeli ktoś z uprawnionych osób w wieku emerytalnym skorzystał z naszej propozycji to 

obciążał gminę kwotą 45 zł a gdy korzystał ze skierowania swojego lekarza rodzinnego to tylko 

22 zł. Czyli NFZ wszedł w program, który jest bardziej powszechny i ten spadek z roku do roku 

o połowę osób na naszym terenie niezainteresowanych to też jakaś informacja, że 5%, które się 

zaszczepiło w ramach naszego programu, od 1 stycznia tego roku korzystając z obniżenia 

stawki podatku PIT z 18% na 17% to co miesiąc zostaje im nie tylko te 22 zł ale pewnie parę 

złotych więcej. Kiedy decydowaliśmy o różnych wrażliwych cięciach wydatków to ten program 

uchwalając budżet zaproponowałem Wysokiej Radzie, żeby zawiesić a dzisiaj jest w zasadzie 

taka druga decyzja jakby konsekwencja. Mieliśmy 7 miesięcy czasu na przedyskutowanie czy 

tak czy nie. Do przedłożenia ponownego drugiego projektu uchwały, że wygaszamy minęło 7 

miesięcy i w tym czasie nie spotkałem się z żadnymi głosami, które by kontestowały uchwałę 

budżetową w tym względzie, również i z głosami radnych. Mniemam, że nasi mieszkańcy,  

w tym i emeryci rozumieją, że tak obciążoną gminę niskimi dochodami nie ma jeszcze co 

dociążać oczekiwaniami w tym względzie skierowanymi tylko do tej grupy.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zawieszenia realizacji i finansowania 

programu polityki zdrowotnej pn."Program szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla 

mieszkańców Gminy Ropczyce powyżej 65. roku życia na lata 2018-2021", przy: za – 13  

głosów, przeciw – 1, wstrzymujących się - 3. 

 

4.7 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty dla 

RCSiR w Ropczycach, działka 1922/16 w Ropczycach - Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu, ustanowionego na czas nieokreślony, na rzecz 

Ropczyckiego Centrum Sportu i Rekreacji w Ropczycach, decyzją Burmistrza Ropczyc,  z dnia 

09.06.2020 r. do nieruchomości o powierzchni ogólnej 39 arów 98 m2, stanowiącej własność 
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Gminy Ropczyce, położonej w obrębie geodezyjnym Ropczyce, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 1922/16. Z tytułu ustanowienia trwałego zarządu ustawa o gospodarce 

nieruchomościami nakłada obowiązek uiszczania opłat rocznych przez trwałego zarządcę na 

rzecz właściciela nieruchomości. Za przedmiotową działkę opłata ta wynosi 679,32 zł jest to 

0,3% wartości nieruchomości. Ponieważ RCSiR jest jednostką budżetową Gminy Ropczyce, 

udzielenie bonifikaty staje się zasadne. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

dla RCSiR w Ropczycach, działka 1922/16 w Ropczycach, przy: za – 17  głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.8 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, 

mieszkaniowej oraz komunikacji w Ropczycach - Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na przystąpienie do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, produkcyjnej, 

mieszkaniowej oraz komunikacji w Ropczycach, uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej  

w Ropczycach dnia 28 czerwca 2010 r. ogłoszoną w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podkarpackiego dnia z 31 stycznia 2011 r. – tu jest błąd pisarski w projekcie uchwały, 

zmienionego uchwałami: nr LVI /546 /18 Rady Miejskiej w Ropczycach z 31 sierpnia 2018 r. 

i uchwałą nr LVI /547 /18 Rady Miejskiej w Ropczycach z 31 sierpnia 2018 r. Przedmiotem 

zmiany planu będzie teren oznaczony na załączniku graficznym do niniejszej uchwały szeroką 

ciągłą linią koloru czarnego. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu 

w prasie miejscowej, przez obwieszczenie oraz udostępnienie informacji w Biuletynie 

Informacji Publicznej, a także w sposób zwyczajowo przyjęty w danej miejscowości. 

Zmianą objęto cały obszar planu. Głównym powodem zmiany planu jest zgłaszanie informacji 

od właścicieli nieruchomości objętych wcześniej scaleniem, gdzie linia zabudowy ustalona jako 

obowiązująca przeszkadza niektórym właścicielom w związku z ukształtowaniem terenu  

w zagospodarowaniu tego terenu.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego nr 10/3/2010 terenu zabudowy usługowej, 

produkcyjnej, mieszkaniowej oraz komunikacji w Ropczycach, przy: za – 17 głosów, przeciw 

– 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.9 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w Ropczycach, działka 1219/2, 1218/4 - Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej –  

p. Józef Krzych. 

Projekt dotyczy wyrażenia zgody na nabycie, do zasobu nieruchomości, nieruchomości 

gruntowej o powierzchni 12 arów 44 m2, z przeznaczeniem pod drogę, oznaczonej w operacie 
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ewidencji gruntów w obrębie ewidencyjnym Ropczyce-Pietrzejowa, jako działki nr: 1219/2  

o powierzchni ogólnej 6 arów 54 m2, 1218/4 o powierzchni ogólnej 5 arów 90 m2. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. Działki objęte projektem uchwały objęte są miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego i przeznaczone na cele produkcyjno-usługowe, są 

niezbędne pod budowę drogi za Zakładami Magnezytowymi, zgodnie z projektem 

budowlanym. Właściciel ww. nieruchomości wyraził zgodę na sprzedaż tych działek na rzecz 

Gminy Ropczyce. 

 

Radny p. Kazimierz Mądro – mam tylko jedno pytanie, co prawda jest to tylko 12 arów, czy 

zakup jest po cenie średniej przyjętej czy w ramach negocjacji cenowej. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – p. Józef Krzych – nieruchomości te są obecnie 

własnością firmy, która zamierza inwestować na tym terenie a nabyła te grunty od osób 

fizycznych i cena nabycia na rzecz gminy będzie ceną za jaką ta firma nabyła te grunty od osób 

fizycznych. Oczywiście cena ta może być negocjowana ale firma domaga się, żeby nie stracić. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 

położonej w Ropczycach, działka 1219/2, 1218/4, przy: za –  17 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.10 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Ropczyce na rok szkolny 2020/2021 – Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek 

Oświatowych – p. Stanisław Mazur. 

Proponowana uchwała dotyczy ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ropczyce 

na rok szkolny 2020/2021. Ustala się średnią cenę jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021, 

w wysokości: benzyna bezołowiowa 95 – 4,45 zł/litr, olej napędowy – 4,56 zł/litr, auto gaz – 

2,02 zł/litr. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ropczyc. Uchwała wchodzi  

w życie z dniem podjęcia. 

Obowiązkiem gminy jest dowozić dzieci niepełnosprawne do ośrodka rehabilitacji. Dowóz 

uczniów niepełnosprawnych w przypadku naszej gminy zapewniają bezpośrednio rodzice 

dzieci własnym transportem po zawarciu stosownej umowy i zwrocie przez gminę kosztów 

przewozu. Obecnie po zmianie od 3 grudnia 2019 roku Prawa oświatowego, aby dokonać 

zwrotu kosztów przewozu niezbędne jest posiadanie kwoty średniej ceny jednostki paliwa. 

Zgodnie z art. 39 a ust 3 Prawa oświatowego średnią cenę jednostki paliwa w gminie na każdy 

rok szkolny określa rada gminy w drodze uchwały. Proponowane ceny paliwa są średnimi 

wartościami na podstawie informacji pozyskanych ze stacji paliw znajdujących się na terenie 

gminy Ropczyce z czterech okresów I półrocza obecnego roku kalendarzowego.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Ropczyce na rok szkolny 2020/2021, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 
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4.11 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

w żłobku prowadzonym przez Gminę Ropczyce – Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek 

Oświatowych – p. Stanisław Mazur. 

Proponowana uchwała dotyczy ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez Gminę Ropczyce. Opłaty, za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez 

Gminę Ropczyce, ustala się w następującej wysokości: opłatę stałą 2 zł za każdą rozpoczętą 

godzinę pobytu dziecka w żłobku – pozostaje ta kwota bez zmian, opłatę dodatkową,  

w wysokości 10 zł, za każdą rozpoczętą godzinę powyżej 10 godzin dziennego pobytu dziecka 

w żłobku – również ta kwota pozostaje bez zmian. Ustala się maksymalną wysokość opłaty za 

dzienne wyżywienie dziecka w żłobku w kwocie 17,00 zł. Za dzień nieobecności dziecka  

w żłobku rodzice lub opiekunowie dziecka nie ponoszą opłat za wyżywienie. Traci moc 

uchwała Nr XVI/146/19 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Ropczyce. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ropczyc. Uchwała wchodzi w życie po 

upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego 

z mocą obowiązującą od 1 września 2020 r. 

Podjęcie nowej uchwały wynika z potrzeby wprowadzenia ponoszenia przez rodziców tzw. 

opłaty stałej również za czas nieobecności dziecka w żłobku. Obecnie opłatę stałą rodzic ponosi 

tylko za dni, kiedy dziecko jest w żłobku, natomiast w większości żłobków publicznych  

i prywatnych opłatę stałą rodzice ponoszą nawet za dni w których dziecko do żłobka nie 

przychodzi. Jest to jakby opłata za gotowość żłobka do pracy i przyjęcie dziecka zgłoszonego 

już wcześniej. Chcemy ujednolicić aby było podobnie jak w innych miastach. Wpływy od 

rodziców z tytułu opłaty stałej wynoszą 20% ogólnych kosztów opieki żłobkowej.  

W przypadku nieobecności dziecka w żłobku rodzice nie ponoszą opłat za wyżywienie. 

Zwiększenie maksymalnej wysokości opłaty za dzienne wyżywienie wcale nie oznacza, że 

będzie ona zwiększona. O tym zdecyduje postępowanie przetargowe ale biorąc pod uwagę 

inflację może to być większa kwota, dlatego proponuje się kwotę 17 zł zamiast obecnych 15 zł.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał - mam pytanie co w przypadku, kiedy żłobek byłby nieczynny ze 

względu na epidemię i sanitarne sprawy związane z tym będą musiały być ponad to wszystko  

i żłobek będzie nieczynny, czy w tym momencie rodzice będą ponosić bo żłobek w zasadzie 

funkcjonuje, tylko dzieci do niego nie mogą chodzić. Jak to będzie rozwiązane. 

 

Radny p. Jan Rydzik – pytanie do paragrafu 2 kwota dziennego wyżywienia było 15 jest 17 zł. 

Na pewno związane to jest z kosztami podwyżki żywności ale jak faktycznie będzie żywność 

zwiększona, maksymalnie o ile jest możliwe zwiększenie tej kwoty, czy może być 19 zł, 20 zł, 

czy 17 zł to jest granica tej kwoty i jest stała.  

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych – p. Stanisław Mazur – tak jak 

powiedziałem wcale ta opłata nie musi wzrastać, może ona nadal być na poziomie 15 zł. 

Natomiast jeżeli będziemy podpisywać nową umowę na dostawę żywności do żłobka od 1 
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stycznia 2021 roku w drodze przetargu może okazać się, że będzie to wyższa kwota  

i musielibyśmy państwu przedstawiać nową uchwałę rady miejskiej. Dlatego przy okazji tej 

uchwały podnosimy maksymalną kwotę, wcale ta kwota nie musi być tą rzeczywistą, to pokaże 

przetarg, natomiast rada miejska ma takie kompetencje, żeby ustalać maksymalną kwotę.  

W przypadku jeżeli żłobek byłby nieczynny dłuższy okres czasu w wyniku pandemii to wtedy 

zarządzenie pana burmistrza lub propozycja uchwały rady miejskiej, która by tą sprawę 

rozstrzygała poza tym uregulowaniem, które jest w tej chwili. 

 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak - dointerpretuję, że jeżeli by była pandemia, nigdy nie 

wiemy co się zdarzy jesienią to dzisiaj są przyjęte już interpretacje, że oczywiście nie obciąża 

to rodziców, czyli rodzice nie będą płacić tej części kwoty. Chcę jeszcze raz panu radnemu 

Rydzikowi potwierdzić, że kwota 17 zł dziennej stawki za wyżywienie jest kwotą maksymalną. 

Gdybyśmy chcieli ją podnieść to Wysoka Rada musi wyrazić zgodę. Gdyby w przetargu ta 

kwota wyszła wyższa to albo dopłacamy jako gmina albo przedkładamy projekt uchwały rady 

i przekonujemy radę, że trzeba tą kwotę podwyższyć. A więc od 1 września maksymalnie jest 

to 17 zł bo na dziś jest to kwota 15 zł.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobku prowadzonym przez Gminę Ropczyce, przy: za – 16 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 1. 

 

4.12 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ropczyce – Dyrektor Zespołu Obsługi 

Jednostek Oświatowych – p. Stanisław Mazur. 

Proponowana uchwała dotyczy ustalenia regulaminu określającego wysokość i warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Gminę Ropczyce. Wynagrodzenie nauczycieli składa się  

z wynagrodzenia zasadniczego ustalanego przez Ministra Edukacji oraz z dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego o czym mówi przedkładany projekt uchwały regulaminu 

uchwalany przez Radę Miejską w Ropczycach. Główne proponowane zmiany w stosunku do 

obecnie obowiązującego regulaminu dotyczą dodatku za wychowawstwo w klasach  

i oddziałach przedszkolnych. Wprowadzone zostały dwa przedziały liczebności klas, jak 

również oddziałów przedszkolnych, oddziały liczące do 10 uczniów i oddziały klas liczące 

ponad 10 uczniów. Proponuje się w klasach liczących do 10 uczniów dodatek za 

wychowawstwo 300 zł, takich oddziałów w gminie jest 14, natomiast w klasach liczących 

ponad 10 uczniów dodatek ten wyniósłby od 1 września podobnie jak jest obecnie 400 zł, jest 

to o 100 zł więcej od kwoty ustawowej. Takich oddziałów w gminie jest 175. W oddziałach 
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przedszkolnych obowiązują również dwa przedziały liczebności do 10 dzieci i ponad 10 dzieci 

a ponadto jeżeli w oddziale pracuje na zmianę dwóch nauczycieli to dodatek ten wynosi 

odpowiednio 150 zł lub 200 zł. Następne proponowane zmiany - dodatek funkcyjny dla 

dyrektora szkoły i przedszkola. Dodatek ten naliczany jest od wielkości szkoły, przedszkola, 

liczby uczniów, nauczycieli i określony jest widełkowo od do jak państwo macie  

w zamieszczonym tekście uchwały.  Następna zmiana - dodatek za opiekuna stażu wynosiłby 

100 zł, dodatek motywacyjny wyniósłby podobnie jak do tej pory od 2% do 20% płacy 

zasadniczej. Następny dodatek do płacy zasadniczej to są nagrody organu prowadzącego  

i dyrektora szkoły. Również zostały określone kwotowo w widełkach jak w tekście uchwały. 

Sposób wyliczenia wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźne zastępstwa nie uległ 

zmianie i jest taki sam jak do tej pory. Dodatek za warunki pracy w naszej gminie, gdyby taki 

był będzie liczony od płacy zasadniczej nauczyciela dyplomowanego. Warunki trudne  

i uciążliwe określone są w paragrafie 8 i 9 rozporządzenia. W naszych szkołach, przedszkolach 

byłyby to zajęcia rewalidacyjne z uczniem upośledzonym w stopniu głębokim a także 

prowadzenie np. zajęć w klasach łączonych. Następny dodatek - dodatek za wysługę lat  

w wysokości 1% wynagrodzenia zasadniczego za każdy rok pracy poczynając od 4 roku pracy 

z tym, że nie może przekroczyć 20% wynagrodzenia zasadniczego. Szczegółowo mówi o tym 

art. 33 Karty Nauczyciela. Regulamin został uzgodniony z dwoma związkami zawodowymi  

działającymi w naszych placówkach oświatowych i jest to regulamin, który zakłada nieco 

wyższe kwoty dodatków w stosunku do ustawowych i nieco wyższe od kwot w niektórych 

innych samorządach. Posiadamy podpisany protokół uzgodnień z oboma związkami 

zawodowymi. Zakradł się tu drobny błąd pisarski w paragrafie 8 ust. 2 powinno być punkt 1-4 

zamiast punkt 1-2. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ropczyce, przy: za –  17 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.13 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/212/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Ropczyce 

kredytu długoterminowego - Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmiany uchwały 212 z 29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia przez Gminę 

Ropczyce kredytu długoterminowego. W projekcie uchwały zmienia się brzmienie paragrafu 1 

wskazanej uchwały, który mówi, że zaciąga się kredyt długoterminowy w kwocie 1 200 000 zł 

z przeznaczeniem na dwa zadania: Uzbrojenie Osiedla przy ul. Skorodeckiego w Ropczycach 

w kwocie 910 000 zł oraz Uzbrojenie Osiedla pod Pałacem – etap II w kwocie 290 000 zł. We 

wcześniejszej uchwale 212  kwota 1 200 000 zł dotyczyła jednego zadania Uzbrojenia osiedla 

przy ul. Skorodeckiego w Ropczycach. W związku z tym, że w ramach tego zadania będą 
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wydzielone wydatki dotyczące innego osiedla zasadne jest rozdzielenie kwoty kredytu na dwa 

zadania. Całościowo kwota nie ulega zmianie, nie ulegają zmianie również spłaty kredytu, które 

były zawarte w uchwale 212 i wszelkie założenia dotyczące uchwały wcześniej podjętej. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/212/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 29 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Ropczyce 

kredytu długoterminowego, przy: za – 17  głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.14 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok - Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków inwestycyjnych 

na rok 2021. Postanawia się o zabezpieczeniu w budżecie 2021 roku kwoty 70 000 zł na 

realizację zadania pod nazwą Projektowanie i budowa wodociągu w Niedźwiadzie Górnej. 

Źródłem pokrycia zobowiązań w 2021 roku będą dochody własne z tytułu podatku od 

nieruchomości osób prawnych i osób fizycznych. Projekt uchwały również upoważnia 

burmistrza do zaciągnięcia zobowiązania w ramach wydatków upoważnionych na 2020 rok. 

Również upoważnia się burmistrza do podpisania umowy na realizację tego zadania.  

W związku z  tym, że wprowadzone zadanie przedstawione będzie jako forma prac 

projektowych i różnego rodzaju dokumentacji w związku z tym zadaniem i w związku  

z terminem realizacji tej dokumentacji i później finansowaniem w 2020 roku wystarczy kwota 

30 000 zł, w późniejszych zmianach budżetowych będą zwarte te zmiany, w 2021 roku 70 000 

zł. Żeby taka umowa po wyłonieniu mogła zostać podpisana z wykonawcą takie zobowiązanie 

jest konieczne do podjęcia przez Wysoką Radę.  

 

Radny p. Kazimierz Mądro – panie burmistrzu prosiłbym o poszerzenie tego tematu i tej 

uchwały mianowicie chodzi mi o zakres i zasięg tego wodociągu, jak jest to przewidziane  

w projekcie. Ile ewentualnie numerów może się podpiąć i w jaki sposób to będzie zasilane.  

 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak – zamiarem tego projektu jest zaprojektowanie linii 

głównej wodociągu od wodociągów dębickich do szkoły w Niedźwiadzie Górnej, zasilanie tej 

szkoły. Wiemy, że wodociąg lokalny, który jest własnością grupy mieszkańców Niedźwiady, 

który dzisiaj zasila szkołę w Niedźwiadzie Górnej często jest kontrolowany przez sanepid i stan 

sanitarny tej wody czasami nie spełnia parametrów sanitarnych i mamy problemy. To jest 

pierwszy powód, że chcemy się zabezpieczyć w wodę głębinową a nie powierzchniową, która 

najczęściej jest infekowana po różnych deszczach. Jeżeli ten wodociąg z Dębicy będziemy 

projektowali wzdłuż drogi asfaltowej którą wybudowaliśmy 3 lata temu od przysiółka Polska 

w kierunku szkoły to nastąpi niewątpliwe uzbrojenie tym wodociągiem tych terenów, które  

w przyszłości niezbyt odległej są wielkim rezerwuarem terenów budowlanych dla Niedźwiady 

i od tego wodociągu. Na tym etapie projektujemy główną sieć wodociągową do szkoły  

w Niedźwiadzie Górnej bez projektowania podłączeń do osób fizycznych. Być może za 

wyjątkiem rodzin mieszkających na przysiółku Polska i to nie wszystkich.  
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Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.15 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 

rok - Skarbnik Gminy – p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok łącznie z projektem  

i przedstawioną autopoprawką zwiększa się dochody budżetu na 2020 rok w kwocie 141 393,43 

zł. W związku ze zwiększeniem dochodów przedstawionym w tabeli nr 1 w rozbiciu na 

poszczególne klasyfikacje źródła dochodów, przede wszystkim są tutaj dotacje: wprowadzona 

autopoprawka 80% dotacji z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na modernizację dróg 

dojazdowych w miejscowości Niedźwiada, jest to kwota ponad 70 000 zł, również kwota ponad 

4 000 zł z funduszu szkoleniowego przeznaczona na szkolenia w ramach administracji 

samorządowej. Są wypracowane dochody przez placówki oświatowe w łącznej kwocie 2 400 

zł, które zostają przeznaczone na zadania wskazane w poszczególnych źródłach dochodów. 

Również odszkodowanie z tytułu polisy jaką płacimy w ramach realizacji zadań przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy a złożony jest wniosek na odszkodowania z tytułu zalania 

pomieszczeń w Środowiskowym Domu Samopomocy, jest to kwota wskazana we wniosku 

9 000 zł. Również w źródłach dochodów wskazana jest dotacja z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie w wysokości 85% w ramach 

programu usuwania azbestu w kwocie 46 495 zł. Ostatnią pozycją jest dotacja z wojewódzkiego 

funduszu na prowadzenie zdań w ramach edukacji ekologicznej eko lekcje w kwocie 6500 zł. 

Wszystkie te zadania odzwierciedlają według klasyfikacji budżetowej w tabeli nr 2 swoje 

kwoty w związku z naznaczeniem tych dochodów na realizację poszczególnych zadań. 

Również w projekcie uchwały dokonuje się przeniesienia planowanych wydatków w kwocie 

503 537 zł, jest to kwota po wprowadzonej autopoprawce. Przede wszystkim przesunięcia 

związane są z realizacją zadań przez placówki oświatowe i Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w ramach realizacji zadań i oszczędności, przeniesienie na zadania, które konieczne 

są teraz do wydatkowania a na niektórych zadaniach tych środków w niewielkim stopniu mogło 

braknąć w ramach zadań realizowanych przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 

są to również zadania zlecone w urzędzie miejskim, zabezpieczenie wcześniej podjętych przez 

Wysoką Radę uchwał w sprawie udzielenia pomocy dla gmin w kwocie łącznej 20 000 zł, 

również zabezpieczenie nowego zadania Projektowanie i budowa wodociągu w Niedźwiadzie 

Górnej, przeniesienie tych środków łącznie z autopoprawką w ramach zadań, wydzielenie 

nowego zadania w związku z podjętą uchwałą Uzbrojenie osiedla przy ul. Skorodeckiego - 

zmniejszenie a zwiększenie na zadanie pod Pałacem i zabezpieczenie wkładów własnych na 

zadania, które wcześniej były omawiane. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 

2020 rok, przy: za – 17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 


